
GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNEHAVE 

Referat fra 5. Bestyrelsesmøde 14. april 2009 hos Allan 
 
DAGSORDEN. 
 
Økonomi : 
Connie har fået helt styr på det og vil indkalde revisorerne til revidering. 
 
Generalforsamlingen  
 
IL foreslår at vi ud over at vi har lovet at tage emnet motorstøj – søn- og helligdage op 
også taler om f.eks. høje træer op som debatemne. 
    
IL taler med formanden for Strandlyst grundejerforening (Grønnegårds Alle) hvordan de 
har det med støj. 
 
HVEM GØR HVAD 

- Indkaldelse  Allan 
- telt – stole – borde  Poul-Erik og Thor 
- fortæring – Thor (Peter vil også bage) 
- regnskab - Connie 
- dirigent - Allan 
- referent - ?? 
- vedtægtsændring 2. behandling 

 
Peter sørger for at indkaldelse bliver udsendt på maillisten og Poul-Erik omdeler resten. 
Connie sender til GA1, HA1, GA11 og GA22. 
 
Vejen (Allan giver referat på generalforsamlingen) 
Der skal repareres omkring fjernevarmeristene. 
Køge Brolægning sendt billeder retur der vises vejene uden vandpytter. Jens har billeder 
er taget lige efter vejene var færdige.  

- Allan går videre og taler med Hartvig, vi acceptere ikke deres tilbagemelding.  
- KBF kommer snart og skifter fliser. 

 
HJEMMESIDEN 
Peter har undersøgt om vi alle kunne lægge på siden – men nej så Peter er Web.master. 
 
 
Eventuelt 

- Valby grundejerforening – vi har for 2. gang meddelt formandsskift. 
- Velkomstbrev til nye i HA11 (Poul-Erik aflevere dette) 
   

 
 
 
 


